
Göteborgs Bridgeförbund 2019-20

Protokoll

Styrelsemöte - 3

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: torsdag den 30 oktober 2019, kl. 14.00

Närvarande: Ordf. Kalle Rasmusson, Gunnar Östgård Olsson, Sten-Åke Thunberg Bo Wallmander, Alf

Börjesson, Jan Jensen, Birgitta Lagnell och Bo Hillström.

Frånvarande: Birgit Peters6n

1. Mötets öppnande:

Kalle Rasmusson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen godkändes med tillägg på förslag av Gunnar.

3. Val av Justerare:

Birgitta Lagnell valdes till justerare.

4. Föregående protokoll nr l. och 2

Nr 1 är protokoll från konstituerande möte. Detta har lagts ut på vår hemsida utan angivande av

personnummer och använts med personnummer vid kontakt med banken.

Godkändes och lades till handlingarna.

Nr 2 gicks igenom av Kalle, godkändes och lades till handlingarna.

Under denna punkt diskuterades också ett förslag från Gunnar att i fortsättningen anslå protokollen

på lämplig anslagstavla i Bridgens Hus.

Beslut: Vi genomför detta och Gunnar får till uppgift att avdela särskild plats för meddelanden från

GBF på anslagstavlan i husets cafeteria. Alf anslår protokollen allteftersom de blir justerade. Han tar
också bort dem i takt med att nya kommer till.
Sedan tidigare läggs protokollen också in på GBFs hemsida. Detta skall fortsätta.

5. Status ekonomi

Bosse berättade att vi per den tO/1O har genererat ett överskott på 55000 kronor.

Skatter och avgifter är betalda till och med sista september.

Ett kontrollsystem för inbetalning av hyror har implementerats.

Ekonomisk redovisning av tävlingar i Allsvenskan kommer att genomföras på samma sätt som

tidigare.

Faktu reringsrutinerna för brickläggning behöver styras upp.



Mabel Leman behöver kontaktas för ekonomisk redovisning av ligaspelet.

Kalle framförde sitt tack till Bosse fdr gediget arbete.

Under denna punkt berättade Bosse också om sitt deltagande i bridgeförbundets årsstämma.

Det blev en helt ny styrelse med Martin Löfgren som ordförande.

Förbundet genomför ett n$t räkenskapsår, som börjar 1 september och slutar 31 augusti. Detta

måste GBF och dess klubbar också anpassa sig till.
Medlemsavgiften till SBF höjs mede 50 kronor nästa räkenskapsår.

En ny festival-kommitt6 har utsetts.

Björn Sörling har blivit medlem iförbundets valkommitt6.

6. lnbrottet i Bridgdns Hus

Jan Jensen meddelade att 83900 skall sättas in på vårt bankkonto från försäkringsbolaget lF.

Bosse har försett dem med vårt bankgironummer. Kalle stöter på dem efter någon vecka om

inbetalningen dröjer.

7. Samarbete med Rolfs Flyg och Buss

Bo Wallmander meddelade att Rolfs Flyg och Buss har tackat nej till det stora, omfattande förslag till
sponsrad tävling, som tidigare har diskuterats.

Vi går därför vidare med den modell, som vi hade i maj 2019.

Kalle föreslog att vi då byter namn till Rolfs Bridge-cup.

Nytt möte med Rolfs Flyg och Buss kommer inom kort, där Kalle också är med.

Nya kortlekar från Kina med reklam för Rolfs Flyg och Buss kan beställas i samarbete med SBF. Då blir

det större volymer och bättre pris.

8. Kommande lokaler för Bridgens Hus

Kalle håller på att försöka få fram en uppgift på vad det skulle kosta att bygga 1000 kvadratmeter för
vår räkning. Bo tipsade om Kjell Ottosson byggare i Kungälv. Hans firma bör kunna ge en grov offert.
Kalle nämnde en summa på 15 miljoner, vilket med dagens ränteläge skulle ge en räntekostnad på ca

250000 per år. Detta kan jämföras med vår nuvarande hyra på ca 1 miljon per år.

I förhandlingarna med den nuvarande hyresvärden Platzer siktar vi på att få ner hyran med 300000

per år med motiveringen att vi denna gång inte behöver göra några stora förändringar av lokalerna.

9. Särskild satsning på pensionärer

Birgitta berättade att hon har kontaktat pensionärsföreningar, som är anslutna till SPF och PRO.

Även större företag kommer att kontaktas.

Arne Larsson kommer att kontaktas för att få till stånd ett eller flera informationsmöten, där

deltagarna kan få en introduktion till bridgen.

10. Uppsägning av Björn Sörling

Björn har fått i uppgift att slutföra det arbete han har påbörjat och överföra arbetsuppgifter till andra

personer, inom och utanför GBFs styrelse, som styrelsen änvisar.



Styrelsen beslutade, att han inte kommer att behöva arbeta full arbetstid under den tid som återstår.

Vid en ny kontakt med Björn kommer Gunnar att be honom lista vilka uppgifter han har haft.

Björn kommer även ifortsättningen, om han själv så önskar, att anlitas av GBF som konsult.

GBF kommer att på alla sätt stödja Björn, niir det gäller aff hitta ett nytt arbete.

Jan tar en snar kontakt med Securitas och ändrar så att han själv blir kontaktperson istället för Björn

vid eventuella larm.

Bosse får i uppgift att ha koll på nycklarna till Bridgens Hus.

Någon annan, exempelvis Bosse, får i fortsättningen ta hand om den e-post, som kommer till Björns

e-postadress.

1.1. Spelavgifter för juniorer vid av GBF arrangerade tävlingar

Styrelsen beslutade att juniorer skall betala halv startavgift.

12. lnformation till berörda klubbar om ny hyressättning vid spel i Bridgens Hus

Bosse får i uppgift att ta tag i detta.

13. Föryngring av medlemskadern

Gunnar meddelade att ärendet har legat på is sedan föregående möte.

14. Övriga frågor

GBFs styrelse rekommenderar att vinnande lag i olika divisioner i ligan får någon typ av pris,

exempelvis biobiljetter. Sten-Åke tar tag i detta.

Jan meddelade att våra datorer håller på att bli föråldrade.

Styrelsen beslutade att vi köper in ytterligare en dator med skärm, som förbereds för användning vid

tävlingar i Bridgens hus.

Styrelsen beslutade att Kalle, Bosse och Jan, som utför mycket arbete för GBFs räkning, får sina

parkeringskort betalda av GBF.

15. Nästa möte och avslutning

Nästa möte förläggs tilltorsdagen den 12 december klockan 10.00.

Kalle Rasmusson avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

Vid protokollet: Justeras:

Birgitta Lagnell I


